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§ 6 
Skrivelse om urban stadsodling. Svar på skrivelse  
FSK 2024/260 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner tjänsteutlåtandet som svar på 
skrivelsen. 

 

Reservation 
Samtliga ledamöter för Moderaterna reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
  

Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut 
1) Anders Österberg m.fl. (S), Martin Hansson (MP) 
och Lovisa Hedin (KD) föreslår (se beslutet). 
  
2) Vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M) föreslår att nämnden 
beslutar enligt följande: 
  

1. Att fastighetsnämnden godkänner tjänsteutlåtandet som svar 
på skrivelsen. 

2. Att fastighetsnämnden uppdrar till fastighetskontoret att 
starta en utredning kring "Odla i Ågesta". 

3. Att därutöver anföra följande: 
  
Vi tackar kontoret för svaret på våra frågor och gläds åt att 
även kontoret ser positivt på att intresset för stadsodling ökar 
inom staden. Samtidigt framhåller kontoret att, när det gäller 
ytor för markodling i urbana miljöer, så förvaltas lämplig 
mark för detta främst av stadsdelsförvaltningarna. Man menar 
också att det är betydligt mer komplicerat att erbjuda tak 
som odlingsyta jämfört med markodlingar, om byggnaden 
inte redan är konstruerad och förberedd för detta. 
  
Det vi saknar i kontorets svar är en större konkretion, med 
förslag på fler faktiska platser att stadsodla på. 
Fastighetskontoret har tusentals fastigheter och det synes oss 
märkligt att det inte skulle gå att uppbåda åtminstone ett tiotal 
förslag på var det vore möjligt att erbjuda mer urban stads- 
och takodlingar till medborgarna. 
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Kontoret lyfter dock fram att, som förvaltare av både betes- 
och odlingsmark, finns det en möjlighet att bidra till stadens 
matförsörjning med odlingar i anslutning till de kommunala 
naturreservaten i Ågesta. Vi ser positivt på att detta är något 
som kontoret kommer att undersöka vidare inom ramen för en 
utredning av möjligheter till ekosystemtjänster i 
fastighetsbeståndet som planeras att genomföras under året. 

  
Beslutsgång 
Ordföranden Henrik Virro (M) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
Anders Österberg m.fl. (S), Martin Hansson (MP) och Lovisa Hedin 
(KD). 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2024/260-3 (Godkänd - R 1) Skrivelse om urban 
stadsodling. Svar på skrivelse 

 FSK 2024/260-1 Bilaga 1 Skrivelsen 
 FSK 2024/260-2 Bilaga 2 Slutrapport "10 procent mat från 

staden" 
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